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Beslutningsreferat 

0. 	Velkomst ved afdelingsformand Irene Buus 

Afdelingsformanden bØd velkommen på vegne af Afdelingsbestyrelsen, til general- 

forsamlingen. 

1. Valg af dirigent(er) 

Afdelingsbestyrelsen foreslog Ken Patrick Petersson som dirigent. 

Ken Patrick Petersson blev enstemmigt valgt. 

Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet og beslutnings-

dygtig. 

Der er 15 fremmødte, heraf 12 stemmeberettigede medlemmer. 

2. Godkendelse af forretningsorden 

Den fremlagte forretningsorden blev enstemmigt godkendt. 

3. Godkendelse af dagsorden 

Fremlagt revideret dagsorden med tilføjelse om forelØbigt regnskab 2022 til pkt. 6 

blev enstemmigt godkendt. 

4. Stemmeudvalg 

Dirigenten oplyste, at der ikke er modkandidater til personvalg, og derfor ikke be- 

hov for stemmeudvalg. 

5. Beretning / Fremtidigt arbejde 

Afdelingsformand Irene Buus aflagde mundtlig beretning. 

Irene henviste endvidere til den skriftlige beretning. 

Afdelingsformanden henviste til det fremtidige arbejde i afdelingen og til fokus- 

punkter i afdelingen: 

- Organisering 

- Arbejdsmiljø 

- OK 2024 



- Kongresbeslutninger 

- TR uddannelse 

- Løn-indsats 

- Rekruttering og fastholdelse 

- Uddannelse 

- MED indsats 

- Politisk indflydelse 

Afdelingsformanden gennemgik og uddybede de enkelte fokuspunkter. Der er udar-

bejdet en oversigt på powerpoint som efter ønske kan udleveres til medlemmerne. 

Den mundtlige og skriftlige beretning blev sat til debat. 

Der er udsendt en 42 siders skriftlig beretning samt 10 fokuspunkter fra den mundt-

lige beretning. 

Jimmy Sarvad påpeger, at politikerne er nemmere at få i tale i valgår. Sanne Johan-

sen oplever at politikerne er gode til at gå i dialog og gerne vil lytte til FOA 

Dirigenten spørger til resultaterne af indsatsen for organisering (Frederikssunder 

modellen). 

Annette Meller fortæller, at der alene i år er et plus på 44 nye medlemmer. 

Lone Olsen spørger om denne model også udbredes til alle øvrige afdelinger 1lan-

det. Dette er tilfældet, men det er op til de enkelte afdelinger at gå i gang. 

Alle arbejder for at få kontakt til nye ansatte på alle områder, så vi sikrer informa-

tion om hvad FOA kan og også hvad både TR og FTR kan gøre for nye ansatte. 

Der er tilbud om kurser i afdelingen i forbindelse med organisering. 

Heidi Larsen, Egedal foreslår en ny  APP,  især møntet på de unge som bruger de tek-

nologiske muligheder rigtig meget. De unge mangler viden om hvad FOA kan. 

Mette Fremming synes det er en god ide med en  APP,  fx med praktiske oplysninger 

om FOA, herunder om kontakt til afdelingen. 

Maya  Cramer  supplerer med lidt ros til TR-app'en. 

Bettina Groth Petersen synes, at en  APP  for at fange de unges interesse, er en god 

ide. 

Maya  Cramer  supplerer og siger, at også mange af de ældre medlemmer ikke ved 

hvad forskellen er på en OK-fagforening og en af de gule foreninger. 

Dirigenten oplyser, at han sidder i 1T-styregruppe i FOA og der har været drøftelser 

omkring  APP-løsninger, men at dette er kostbart og kræver mange ressourcer at 

vedligeholde. Der skal også være konkret og praktisk information i en  APP  for at 

den bliver brugt. Erfaringer viser, at langt størstedelen af de APP's vi har på vores 

telefoner, stort set aldrig bliver brugt. 

Lone Olsen synes, at FOA skal arbejde for en bedre seniorpolitik i kommunerne. Det 

kunne være et krav til OK 2024 



Bettina Groth Petersen taler om en 4 dages arbejdsuge som de arbejder med i Ege-

dal på forsøgsbasis. 

Desuden kommenterer hun på, at der er stor forskel på de enkelte overenskomsters 

rettigheder i forhold til fridage. At der kunne arbejdes for mere ensartede rettighe-

der, fx omkring 1. maj og grundlovsdag. 

Mette Fremming kommenterer på dette, da det giver en skævhed i bemandingen, 

da der jo skal være hænder hele dagen til pasningen af både børn, unge og ældre. 

Maya kommenterer også på 4 dages uge, som giver en øget belastning på social og 

sundhedsområdet med lange vagter. Medarbejdere på dette område er i forvejen 

godt brugte efter en 8 timers vagt. 

Der tales bredt om, at et krav til OK 2024 bør være at tale om kronetillæg frem for 

procenttillæg ved lønstigninger. 

Den mundlige beretning blev sat til afstemning. Beretningen blev enstemmigt god-

kendt. 

6. Regnskab 2021 og foreløbigt regnskab 2022 
Regnskaberne er på forhånd sendt ud. 

Regnskabet for 2021 blev fremlagt og gennemgået af bogholder Gitte Tærsker. 

Regnskabet for 2021 blev enstemmigt vedtaget. 

Foreløbigt regnskab for 2022 blev fremlagt og gennemgået af bogholder Gitte Tær-

sker. 

Årsrapporten er revideret af revisoren den 24. april 2023 og afventer den endelige 

underskrift. Årsrapporten viser et foreløbigt overskud på 332.533 kr. 

Det foreløbige regnskab 2022 blev enstemmigt vedtaget. 

7. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

8. Budget (2022 og 2023) 
Budgetterne er på forhånd sendt ud. 

Hovedpunkterne for begge budgetter blev fremlagt og gennemgået af bogholder 

Gitte Tærsker. 

Man har besluttet at fastholde medlernskontingentet, som har været det samme de 

sidste 5 år, dog med en stigning på 0,50 kr. fra 1.1.2023. 

Lone Olsen spurgte ind til flytningen af A-kassen pr. 1.1.2024 og den deraf mang-

lende huslejeindtægt fra næste år, Afdelingsformanden oplyste, at der arbejdes på 

at finde løsninger, herudner udlejning til andre interesserede. 



Mette Fremming spurgte ind til den store post i budgettet omkring administration 
og løn til personale. Afdelingsformanden oplyste at netop administration og drift af 
huset er vores allerstØrste post (lønninger, husleje og administration). 

Dirigenten satte budget 2022 og budget 2023 til afstemning. 

Budgetterne blev enstemmigt vedtaget. 

9. 	Valg 

Valg til afdelingsbestyrelsen, valg af 3 afdelingsbestyrelsesmedlemmer for en 4-
årig periode, 1 fra hver sektor. 
Tina Jonski, Social- og sundhedssektoren stiller op til posten. Tina blev enstemmigt 
valgt. 

Mette Fremming, Pædagogisk Sektor stiller op til posten. Mette blev enstemmigt 
valgt. 

Der er ikke modtaget kandidater fra Servicesektoren. 

Valg af ungdomsrepræsentant under 31 år for en 4-årig periode. 
Der er ikke modtaget kandidater til posten. 

Valg af bilagskontrollant for en 4-årig periode samt suppleant for en 2-årig peri-
ode Lone  Holmberg  Hansen er på valg som bilagskontrollant for en 4 årig periode og 
genopstiller— Lone  Holmberg  Hansen blev enstemmigt valgt. 

Majbrit Andersen er på valg som bilagskontrollant suppleant for en 2-årig periode 
og genopstiller — Majbrit Andersen blev enstemmigt valgt. 

Valg af fanebærer for en 4-årig periode og fanebærersuppleant for en 2-årig peri-
ode 
Annette Meller stiller op til posten og vælges som fanebærer for 4-årig periode. 
Mette Fremming er på valg som fanebærersuppleant og genopstiller ikke. 

Jimmy Sarvad stiller op til posten som fanebærersuppleant og vælges enstemmigt 
for en 2-årig periode. 

Der blev drØftet om der var mulighed for at investere i en lettere fane, da den nu-
værende er tung at stå med ved begivenheder. Både stang og flag er tungt. 



Frederikssund, den 3.5.2023 

~J/~~~~~~ 

10. Eventuelt 

Ros fra Seniorklubben til dirigenten. 

Heidi Larsen opfordrede afdelingen til at være mere aktiv på de sociale medier. 

Dirigenten erklærede dagsordenen for udtømt og takkede for god ro og orden. 

Formanden afrundede generalforsamlingen og takkede til dirigenten, tak til de 
fremmØdte og for deltagelsen. Afdelingsformanden uddelte buket til de nyvalgte 

medlemmer. 

Dirigent 

Afdelingsformand 

Ken Patrick Petersson 

FOA 1, Valby  

Referent 

socialkonsulent 

Christian Schak Bossen 

FOA Frederikssund 
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